
检测报告

TEST REPORT

报告编号: JKF22005491

内部编号: FL22000076

委托单位: 杭州尚都家居有限公司

浙江省检验检疫科学技术研究院

Zhejiang Academy of Science and Technology for Inspection and Quarantine



报告编号: JKF22005491
报告日期: 2022-02-18

下列信息由客户提供:				
样品 信息	样品名称:	EPP 粒子		
	样品描述:	聚丙烯泡沫粒子		
	样品标识/款号:	/		
	规格型号:	/		
	品牌名称:	/		
	进出口国:	/		
客户 信息	委托单位:	杭州尚都家居有限公司		
	委托单位地址:	杭州市萧山经济技术开发区市心北路 108 号雷迪森财富中心 4205		
	店铺名称:	Luckysac 旗舰店		
下列信息由检测机构确认:				
检验 信息	样品送达日期:	2022-02-17	检验周期:	2022-02-17~2022-02-18
	样品数量:	1 包	样品类属:	其他
	实验室对样品的描述:	粉色泡沫粒		
检验 结论	对样品进行 2 项检测 (检测项目详见分页), 仅提供检测结果, 不做判定。			
备注	/			

编制: 叶叶

签发: 梅云云

本页结束

检测结果:

检验项目		检测方法	检测低限 (%)	检测结果	
1	邻苯二甲酸酯/%	GB/T 22048-2015	DBP	0.001	ND
			BBP	0.001	ND
			DEHP	0.001	ND
			DNOP	0.001	ND
			DINP	0.005	ND
			DIDP	0.005	ND
2	甲醛/mg/kg	GB/T 32606-2016	检测低限 (mg/kg)	ND	
			50		

注: ND=未检出, 表示检测结果<检测低限。

样品照片



报告结束

声 明

1. 本机构保证检测的公正性、独立性和诚实性，对报告的内容负责，由委托方提供的信息除外。委托人不得擅自使用检验结果进行不当宣传。
2. 本机构对委托方提供信息的真实性不负责，不承担样品传递过程中产生的风险，委托检测结果仅适用于收到的样品。
3. 本报告无本机构检验检测报告专用章及骑缝章无效。
4. 本报告无批准人（授权签字人）签名无效。
5. 本报告涂改无效。
6. 复制报告未重新加盖本机构“检验检测专用章”无效。
7. 本报告各页均为报告不可分割部分，使用者部分使用检测报告而导致误解或由此造成后果，本机构不承担任何责任。
8. 如不盖 CMA 章，则此报告不具有社会证明作用。

STATEMENT

1. Our organization guarantees impartiality, independence and honesty of inspection, and is responsible for the content of report, except for the information provided by the client. The client shall not use the test results for improper publicity without authorization.
2. Our organization shall not be responsible for the authenticity of the information provided by the client, nor shall bear the risks arising in the process of sample delivery. Test result is only responsible for the sample.
3. This report is invalid without the dedicated seal for inspection and testing report and the paging seal.
4. This report is invalid without the signature of the approver (authorized signatory).
5. Test report is invalid if altered.
6. The duplicate report without the "dedicated seal for inspection and testing" of the institution is invalid.
7. Each page of the report is an integral part of the report. Our organization shall not be responsible for any misunderstanding or consequences arising from the improper use of the test report by the user.
8. Without the CMA seal, the report is invalid for social certification.

检测机构：浙江省检验检疫科学技术研究院

地 址：杭州市萧山区建设三路 398 号 邮政编码：311215

检测地点：杭州市萧山区建设三路 398 号

电 话：0571-83527187/185/193（客户服务热线）

网 址：www.zaiq.org.cn